



## Shadia El Rageb, Honor Swimmer, Egypt, 1971



Second standing from right

Personal Website (None known)

**Shadia El Ragheb** won 4 Majors: 1971 and 1972 Capri to Naples and 1971 and 1972 World Professional Marathon Swimming Federation. She was undefeated in 1971 in international races and was awarded the title as Africa's top swimmer. Before her wins in the 32 km (20-mile) Maratona del Golfo Capri-Napoli she took second to Judith de Nijs in 1970 in a time of 10 hours, 10 minutes and 46 seconds. She also won the 24 Heures La Tuque relay in Canada and in 1968, she won the International Turkey swimming race. Shadia won the 30 km International Bulgaria swimming marathon in 1969, 1970 and 1971.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

### Arabic Translation

فازت شادية الراغب بأربعة سباقات : 1971 و 1972 من عبد اللطيف ابو هيف السباح البطل من مصر شاديه الراغب لوحة الشرف من مصر كابري نابولي و 1971 و 1972 الاتحاد العالمي لماراثون السباحة المحترف. في عام 1971 لم تهزم في جميع السباقات الدولية وحصلت على لقب أفضل سباحة في إفريقيا. قبل فوزها في سباق ماراتونا ديل جولفو كابري نابولي الذي يبلغ طوله 32 كم (20 ميلاً) ، احتلت المركز الثاني في كندا وفي Heures La Tuque بعد جوديث دي نيجس في عام 1970 بزمن 10 ساعات و 10 دقائق و 46 ثانية. كما فازت بسباق 24 عام 1968 فازت بسباق تركيا الدولي فازت شادية بماراثون بلغاريا الدولي للسباحة لمسافة 30 كم في أعوام 1969 و 1970 و 1971.

### Shadia El Ragheb